
Referatet fra bestyrelsesmøde 27 juni 2023 

 

 

Tilstede: Hanne. Lita, Marianne og Charlotte.  

 

Bestyrelsen henstiller til: 

Alle henvendelser til bestyrelsen/formanden skal ske fra kl. 18-18:30 til 

bestyrelsesmødet, der finder sted den sidste tirsdag i hver måned.  

 

  

Charlotte har modtaget henvendelser omkring vores legeplads. Især omkring 

karusselen. Vi i bestyrelsen foreslår at alle kan komme med forslag til, hvordan vi 

kan gøre vores legeplads mere attraktiv. Ved hvert forslag skal der være et beløb, på 

hvad det vil koste.  

  

Ang. maling af skure.  

Vi i bestyrelsen har modtaget mange henvendelser på den nye maling til skurerne, 

som blev besluttet til vores sidste afdelingsmøde.  

Vi har beboerdemokrati i kirsebærgården. De beslutninger, vi vedtager på 

afdelingsmøderne, er bindende.  

Men da der er så mange der ikke mødte op til afdelingsmødet, og nu ser hvilken 

farve der blev valgt ved flertal, ønsker vi i bestyrelsen at imødekomme jeres 

indsigelser. Vi stopper derfor malingen af skure indtil næste afdelingsmøde. Hvor 

emnet vil blive taget op igen! 

Opbevaring i kælderrum, skal der rettes henvendelse til bestyrelsen.  

Der må kun opbevares effekter fra boligen, såsom døre, rumdelere og gelændere.  

 



Bestyrelsens foreslår at vi har arbejdsdag d. 1. oktober. Hvor der blandt andet skal 

ryddes op i barnevognsrummet.  

 

På bestyrelsen vegne 

Charlotte 

 

 

  

 


